

Helen Robinson

English artist, Helen Robinson is best known for her dog portrait commissions and still life paintings in oils and acrylics. Her father is an accomplished artist - it was he who encouraged her to pick up a paint brush over 30 years ago and he remains a key influence to this day.

Now living in the Dordogne she takes her inspiration from the beauty and colours that surround her - a trip to a vide grenier has provided many props to start a still life painting!

She has also been fortunate enough to share her passion for painting by giving art classes to beginners, so they too can start their own exciting journeys into the world of art.

Helen was delighted to donate some of her artwork to this auction to help support the people of Ukraine.

Helen Robinson

L'artiste anglaise, Helen Robinson, est surtout connue pour ses commandes de portraits de chiens et ses natures mortes à l'huile et à l'acrylique. Son père est un artiste accompli - c'est lui qui l'a encouragée à prendre un pinceau il y a plus de 30 ans et il reste une influence clé à ce jour.

Vivant maintenant en Dordogne, elle s'inspire de la beauté et des couleurs qui l'entourent - un voyage dans un vide grenier lui a fourni de nombreux accessoires pour commencer une nature morte!

Elle a également eu la chance de partager sa passion pour la peinture en donnant des cours d'art aux débutants, afin qu'ils puissent eux aussi commencer leur propre voyage passionnant dans le monde de l'art.

Helen a été ravie de faire don de certaines de ses œuvres à cette vente aux enchères pour aider le peuple ukrainien.

“Cheese and Wine”



“Orange Flowers”

